

Q#9. Regarding (Customisable Dynamic Templates according to particular pre-set user-permission levels)

M13 Functionality for a user to modify a limited features of an existing digital asset templates to create unique customizations. Includes configurable workflow for approval of customization.

Can you provide more detail and a use case on this?

ANSWER:

Please refer to a similar previously asked question (#4) which offers an answer that addresses your question #9.

Q4

M13 states “Functionality for a user to **modify a limited features of an existing digital asset templates** to create unique customizations. Includes configurable workflow for approval of customization.” We are unclear on what exactly is being requested. Our solution has configurable workflows and **configurable asset metadata views**. Is this what you are looking for?

A4

This M13 refers to modifiable/dynamic templates. In other words, could we create templates, with predetermined areas of text, visuals elements or photos that our users could then easily modify. For example: an event poster may have its date, place/ venue, a small text block , and 3 photos that could be easily modified or replaced on-line by users to create a customized poster for their particular event.

QUESTION #9

Q9

Au sujet de O13 : « Fonction qui permet à un utilisateur de modifier un nombre limité de caractéristiques des modèles d’un bien numérique existant pour créer des versions personnalisées uniques. Comprend un flux de travail configurable pour approuver la personnalisation. »

Pouvez-vous nous fournir plus de détails et un exemple d’usage à ce sujet?

Veuillez-vous référer à la question #4 précédemment posée qui est semblable et vous offre une réponse qui adresse votre question #9, soit:

Q4

Au critère M13, il est indiqué « Fonction qui permet à un utilisateur de **modifier un nombre limité de caractéristiques des modèles d’un bien numérique existant pour créer des versions personnalisées uniques**. Comprend un flux de travail configurable pour approuver la personnalisation. » Nous ne comprenons pas exactement ce qui est demandé. Le flux de travail

de notre solution peut être configuré. **L'aperçu des biens numériques peut aussi être configuré.** Est-ce ce que vous demandez?

R4

Le critère O13 se rapporte aux gabarits modifiables ou dynamiques. En d'autres mots, nous souhaitons créer des gabarits avec des zones de texte, des éléments visuels ou des photos prédéterminées que nous utilisateurs pourront facilement modifier par la suite. Par exemple, une affiche pour un événement pourrait comprendre une zone pour la date, le lieu, un court texte et trois photos que les utilisateurs en ligne pourront facilement modifier ou remplacer en fonction de leur propre événement.